

Bottle – 500 mL

MAIN PANEL:

DIN XXXXXXXXX

Gentle Topical Iodine

Povidone Iodine 10% w/v Solution/ Solution d'iode-povidone 10 % p/v
VETERINARY USE ONLY/ USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT

WARNINGS: NO WITHDRAWAL PERIOD FOR MEAT AND WITHHOLDING TIME FOR MILK ARE REQUIRED WHEN USED ACCORDING TO THE LABEL. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

DO NOT USE ON DEEP OR PUNCTURE WOUNDS OR ON SERIOUS BURNS. AVOID CONTACT WITH EYES OR MUCOUS MEMBRANES./ **MISES EN GARDE :** AUCUNE PÉRIODE DE RETRAIT POUR LA VIANDE ET LE LAIT LORSQU'IL EST UTILISÉ SELON LES DIRECTIVES SUR L'ÉTIQUETTE. GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. NE PAS UTILISER SUR DES PLAIES PROFONDES OU PUNCTIFORMES, ET SUR LES BRÛLURES GRAVES. ÉVITER LE CONTACT AVEC LES YEUX OU LES MUQUEUSES.

500 mL

Alberta Veterinary Laboratories Ltd.
411 – 19th Street SE, Calgary, AB T2E 6J7

SIDE PANEL:

DESCRIPTION:

Gentle Topical Iodine contains an iodine complex which provides the active iodine in a non-staining, non-stinging form upon topical application. The alcohol base aids in producing a quick drying product, which does not delay wound healing.

ACTIVE INGREDIENTS:

Povidone Iodine USP.....10% w/v
(equivalent to Titratable Iodine 1%)

INDICATIONS:

For use in cattle, horses, sheep, swine, cats and dogs as an aid in the treatment and control of bacterial infections of superficial wounds, cuts and abrasions, navel stumps, dockings and castration wounds. Also for disinfection of skin area prior to injections or surgical procedures. If redness, irritation or swelling persists or increases, discontinue use and consult a veterinarian.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Remove cap from the pump top. Holding the bottle upright and 15 cm from the skin spray a thin film over the affected area by depressing the pump.

CAUTIONS:

Contents are flammable.

STORAGE CONDITIONS:

Store between 15°C – 30°C. Do not use or store near heat or flame. Keep tightly closed.

Lot:

EXP.:

FRENCH:

DESCRIPTION :

Gentle Topical Iodine contient un complexe iodé qui procure de l'iode actif sous une forme qui ne tache pas et ne pince pas lors de l'application topique. La base d'alcool aide à un séchage rapide qui ne retarde pas la guérison de la plaie.

INGRÉDIENTS ACTIFS :

Iode-povidone USP..... 10 % p/v
(équivalent à un iode de titration à 1 %)

INDICATIONS :

Pour un usage chez les bovins, les chevaux, les moutons, les porcs, les chats et les chiens pour aider au traitement et au contrôle des infections bactériennes lors de plaies superficielles, de coupures et éraflures, et de plaies lors de coupure ombilicale, caudectomie et castration. Également pour la désinfection de la peau avant une injection ou une procédure chirurgicale. En cas de rougeur, d'irritation ou d'enflure qui persistent ou s'aggravent, cesser l'utilisation et consulter un vétérinaire.

MODE D'EMPLOI :

Retirer le bouchon de la pompe. Vaporiser un mince film du produit en serrant la poignée de la pompe de la bouteille tenue en position verticale à 15 cm de la région touchée.

PRÉCAUTIONS :

Le contenu est inflammable.

ENTREPOSAGE :

Conserver entre 15 et 30 °C. Ne pas utiliser ou conserver près d'une flamme ou d'une source de chaleur. Garder le contenant bien fermé.

Bottle – 4 L

MAIN PANEL:

DIN XXXXXXXXX

Gentle Topical Iodine

Povidone Iodine 10% w/v Solution/ Solution d'iode-povidone 10 % p/v
VETERINARY USE ONLY/ USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT

WARNINGS: NO WITHDRAWAL PERIOD FOR MEAT AND WITHHOLDING TIME FOR MILK ARE REQUIRED WHEN USED ACCORDING TO THE LABEL. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

DO NOT USE ON DEEP OR PUNCTURE WOUNDS OR ON SERIOUS BURNS. AVOID CONTACT WITH EYES OR MUCOUS MEMBRANES./ **MISES EN GARDE** : AUCUNE PÉRIODE DE RETRAIT POUR LA VIANDE ET LE LAIT LORSQU'IL EST UTILISÉ SELON LES DIRECTIVES SUR L'ÉTIQUETTE. GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. NE PAS UTILISER SUR DES PLAIES PROFONDES OU PUNCTIFORMES, ET SUR LES BRÛLURES GRAVES. ÉVITER LE CONTACT AVEC LES YEUX OU LES MUQUEUSES.

4 L

Alberta Veterinary Laboratories Ltd.
411 – 19th Street SE, Calgary, AB T2E 6J7

SIDE PANEL:

DESCRIPTION:

Gentle Topical Iodine contains an iodine complex which provides the active iodine in a non-staining, non-stinging form upon topical application. The alcohol base aids in producing a quick drying product, which does not delay wound healing.

ACTIVE INGREDIENTS:

Povidone Iodine USP.....10% w/v
(equivalent to Titratable Iodine 1%)

INDICATIONS:

For use in cattle, horses, sheep, swine, cats and dogs as an aid in the treatment and control of bacterial infections of superficial wounds, cuts and abrasions, navel stumps, dockings and castration wounds. Also for disinfection of skin area prior to injections or surgical procedures. If redness, irritation or swelling persists or increases, discontinue use and consult a veterinarian.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Remove cap from the pump top. Holding the bottle upright and 15 cm from the skin spray a thin film over the affected area by depressing the pump.

CAUTIONS:

Contents are flammable.

STORAGE CONDITIONS:

Store between 15°C – 30°C. Do not use or store near heat or flame. Keep tightly closed.

Lot:

EXP.:

FRENCH:

DESCRIPTION :

Gentle Topical Iodine contient un complexe iodé qui procure de l'iode actif sous une forme qui ne tache pas et ne pince pas lors de l'application topique. La base d'alcool aide à un séchage rapide qui ne retarde pas la guérison de la plaie.

INGRÉDIENTS ACTIFS :

Iode-povidone USP..... 10 % p/v
(équivalent à un iode de titration à 1 %)

INDICATIONS :

Pour un usage chez les bovins, les chevaux, les moutons, les porcs, les chats et les chiens pour aider au traitement et au contrôle des infections bactériennes lors de plaies superficielles, de coupures et éraflures, et de plaies lors de coupure ombilicale, caudectomie et castration. Également pour la désinfection de la peau avant une injection ou une procédure chirurgicale. En cas de rougeur, d'irritation ou d'enflure qui persistent ou s'aggravent, cesser l'utilisation et consulter un vétérinaire.

MODE D'EMPLOI :

Retirer le bouchon de la pompe. Vaporiser un mince film du produit en serrant la poignée de la pompe de la bouteille tenue en position verticale à 15 cm de la région touchée.

PRÉCAUTIONS :

Le contenu est inflammable.

ENTREPOSAGE :

Conserver entre 15 et 30 °C. Ne pas utiliser ou conserver près d'une flamme ou d'une source de chaleur. Garder le contenant bien fermé.